
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    Pöytäkirja
Johtokunta                                          Kokous 8/2009
12.10. klo 18
Wilhelmiinan konditoria

Läsnä: johtokunnan jäsenet Teemu Tenhunen (PJ), Esa Rantakangas, Anne Välipakka, 
Visa Vaara, Susanna Salonen ja Mia Willman sekä maastopyörävastaava Jarkko Turunen.

1.   Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Kokous avattiin klo 18:15, sihteeriksi valittiin Esa Rantakangas, 
pöytäkirjan tarkastajaksi Anne Välipakka.

2.   Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3.   Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4.   Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Tarkistettiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

5.   Ilmoitusasiat
     5.1  Seuravaatteet

Seuravaatteita on vielä jonkun verran jäljellä. Syyskokouksessa pyritään 
kauppaamaan loput.

     5.2  Keski-Suomen Pyöräilycup 2009
Palkintojenjako on pidetty, paikalla oli yli 50 henkilöä. Pyöräilycup 
kokonaisuutena oli onnistunut. Taloustoteuma meni JYPS:in osalta 
muutaman kympin miinukselle. 

     5.3  Varastoasia
Edelleen työn alla. Tarve alkaa olla melkoinen, koska vuoden aikana on 
hankittu lisää tavaraa tapahtumien järjestämistä varten, mm. kevyitä 
siirrettäviä pöytiä ja tuoleja. 

     5.4  Kevyen liikenteen laatukäytäväreittien kartoitustyö
Kaupunki tarjosi JYPSille keskusta-Palokka-laatukäytävän 
esiselvitysprojektia kokeiluluontoisena. Teemu Tenhunen ja Esa 
Rantakangas ovat laatineet 27-sivuisen esiselvitysraportin, joka GPS-
karttaliitteineen on toimitettu kaupungille. Työstä on luvassa erikseen 
sovittava palkkio, sekä mahdollisesti myös jatkoa muiden 
laatukäytäväreittien osalta. Kuulumisia ja jatkotoimia odotetaan.

     5.5  Kevyen liikenteen edistämisen seurantahanke
Jyväskylä on lähtenyt mukaan valtakunnalliseen projektiin, Tampereen 
teknillinen yliopisto organisoi hanketta. JYPS:iä on alustavasti 
pyydetty mukaan hankkeeseen. Projekti on lähtenyt juuri liikkeelle, 
joten vielä asiasta ei ole konkreettisia tietoja. Odotellaan 
mielenkiinnolla.

  



     5.6  Palaveri Tiehallinnon kanssa 12.10.2009
Pidettiin 12.10. kolmen ja puolen tunnin palaveri Tiehallinnon kanssa. 
Paikalla 4 henkilöä Tiehallinnosta sekä Teemu Tenhunen ja Esa 
Rantakangas JYPSiltä. Tuotiin esiin pyöräilijän näkökulmaa pyöräteistä 
sekä siitä, miten niitä pitäisi toteuttaa ja ylläpitää. Kuultiin myös 
Tiehallinnon suunnitelmia kevytväylähankkeista. 

     5.7  Pöytiä ja tuoleja tapahtumia varten
Pöytiä on hankittu Vapaa-aika.comista 3 kappaletta ja tuoleja 4 kpl. 
Kevyitä ja kasattavia. Helpottavat tapahtumien järjestämistä.

     5.8  Seurakirjekuoret
Tulleet painosta, tilattu 1000 kpl. 

     5.9  Seuralehti 3/2009
Deadline 30.10.2009. Toivotaan edelleen juttuja jäseniltä.

     5.10 Syyskokous sekä kauden päättäjäiset ja pikkujoulut 27.11. klo 18
Tila on varattu Kauppalaisseuran kokoustilasta. Sisäänkäynti 
Väinönkadulta.

     5.11 Tunnustuspalkinto kevyen liikenteen edistämisestä
Todettiin, että kaupungilta saatiin 1500 euron arvoinen 
tunnustuspalkinto kevyen liikenteen edistämisestä Jyväskylän seudulla. 
Palkinnon luovutti apulaiskaupunginjohtaja Timo Koivisto Autottoman 
päivän tilaisuudessa 22.9. Esiteltiin saatua diplomia.

                           5.12 Pertti Asikaisen muistaminen
Saatiin suruviesti, että JYPSin entinen puheenjohtaja Pertti Asikainen 
on kuollut. Asko Oikari osallistuu hautajaisiin seuran puolesta. Mia 
Willman hoitaa seuran puolesta kukkalaitteen.

     5.12 Mökin tilanne
Puita on tehty mökillä runsaasti ja mökkiä on muutenkin laitettu 
talvikuntoon. Aitan lattia on saatu laudoitettua uudelleen ja lakattua 
kertaalleen. Jukka Peitsenheimo, Urpo Utriainen, Teemu Tenhunen ja  
Anne Välipakka ovat vastanneet töistä.   

6.  Talousasiat
     6.1  Taloudellinen tilanne

Yleistilanne on vakaa ja hyvällä mallilla. Tarkka tilanne ei selvillä 
taloudenhoitajan lomamatkan vuoksi. Vuoden kiivain rahaliikenne 
tapahtumien osalta alkaa olla rauhoittunut. 

  



     6.2  Tiedoksi laskut ja maksut
Pertti Pitkänen Maantielenkkien edustuskulut 22,40
Jarkko Turunen EA-tarviketäydennys 7,90
Teemu Tenhunen Puuntekotalkoot, ruuat 24,06
Teemu Tenhunen Seuran huoltotarvikkeet 4,98
Teemu Tenhunen Johtokunnan kokoukset 7+8/09 28,50 + 29,60
Esa Rantakangas Autottoman päivän matkalasku 16,18
Teijo Höylä MTB Enduro, matkalasku 19,35
Teemu Tenhunen Tiehallinnon palaveri 17,00
Teemu Tenhunen Autoton päivä, matkalasku 47,60
Teemu Tenhunen Pyöräilycup, matkalasku 71,00
Teemu Tenhunen Laatuväyläkartoitus, matkalasku 110,5
Teemu Tenhunen Seuran kirjekuoret 101,94
Teemu Tenhunen Matkalasku, KS ympäristöohjelma 9,35
Esa Rantakangas Laatuväyläkartoitus, matkalasku 59,00
Teemu Tenhunen Tuolit ja pöydät 246,43
Teemu Tenhunen Retken vetäminen, matkalasku 112,40
Suomen Newline Seuravaatteet 34,00
Teemu Tenhunen Retken vetäminen, tarvikkeet 24,24
Teemu Tenhunen Tuubirengas seuran pyörään ym. 83,45

     6.3  Uusi talousohjesääntö
Siirretään seuraavaan kokoukseen, koska tutustumisaika uuteen versioon 
jäi lyhyeksi.

7.   Vuoden 2010 toiminnan suunnittelua
     7.1  Vastuuhenkilöt ja johtokunnan kokoonpano

Mietittiin vastuuhenkilöitä ja tulevan johtokunnan kokoonpanoa. Uusia 
halukkaita kaivataan, käydään keskusteluja kokoonpanosta asianosaisten 
kanssa ennen syyskokousta. 

     7.2  Jäsenmaksut
Esitetään pidettäväksi ennallaan (10/20/100/400€).

     7.3  Kilpailut
• Pyöräilycup: ainakin klassikoksi muodostunut Leppälahti-tempo 

järjestetään, samoin Harju MTB. Pohditaan koko cupin järjestämistä 
seurojen yhteispalaverissa marraskuussa.  

•  Enduro järjestettäneen Laajavuoreen, trial ja Marathon ehkä myös. 
Ihanteellista olisi järjestää kaikki tapahtumat samana viikonloppuna. 

• Pohdittiin myös XC-cupin osakilpailun järjestämistä. Marathoniin alkaa 
olla totuttu, joten uusia kuvioita voisi harkita.

• Pyritään lyömään kisakalenteri lukkoon syksyn aikana.

     7.4  Pyöräilyviikko ja muut tapahtumat
Ensimmäinen Pyöräilyviikon suunnittelukokous on 12.11.2009. Muista 
tapahtumista ainakin pyöränhuoltotapahtumat yliopistolla ja 
Pyöräilyviikon yhteydessä järjestetään. 

     7.5  Muu toiminta
Lenkit jatkuvat aiempaan tapaan, varsinkin peruskuntolenkkejä sekä 
kevyitä lenkkejä pyritään järjestämään. Maastopyöräilykurssi toteutuu 
touko-kesäkuussa.



8.   Muut esille tulevat asiat
     8.1  SPU:n vuosikokous 29.11.

Pyöräilyunionin kokoukseen 29.11 valtuutettiin osallistumaan Mia 
Willman.

     8.2  Palkitsemiset
Keskusteltiin palkitsemisista kauden päättäjäisissä. Palkitaan 
ansioituneita jäseniä ainakin seuraavasti:

• Vuoden Pyöräilijä: Urpo Utriainen, osallistunut pitkään ja 
aktiivisesti seuran toimintaan, kiertänyt myös tänäkin kesänä 
kisoja ennätysmäisen ahkerasti.

• Vuoden ahkerin kuski: Jere Keskiaho, ajoi runsaasti kisoja ja oli 
varmasti eniten seuralenkeillä käynyt kuski.

• Vuoden Tulokas: Ville Pohjola, pärjäsi kisoissa ja osallistui 
ahkerasti junnulenkeille.

• Vuoden Juniori: Jukka Pahajoki, ajoi lenkkejä, osallistui 
kisoihin ja menestyi myös valtakunnallisesti.

• Vuoden Pyöränsärkijä: Tapio Kymäläinen, hajottanut useita runkoja 
ja runsaasti muita pyöränosia.

• Pitkäaikainen työ seuran hyväksi: Pekka Sammalisto, kuulunut 
vuosia seuraan, ajanut kisoja, järjestänyt tapahtumia, 
houkutellut uusia jäseniä.

9.   Seuraava kokous
Perjantaina 27.11.2009 syyskokouksen yhteydessä klo 17.

10.  Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 20:03 

Teemu Tenhunen Esa Rantakangas Anne Välipakka
Puheenjohtaja Sihteeri Pöytäkirjantarkastaja


